
Respostes a la ciutadania del PP al Ple de 18/01/2017 

 
La senyora Sinfreu: 
 
“Hi ha la possibilitat de que hi hagi algun dia a Esplugues una funerària 
municipal, per tal d’abaratir els elevats costos que suposa l’enterrament d’un 
familiar? 
Quina opinió tenen al respecte tots els grups municipals? 
 
El senyor Sánchez: 
 
 “Bé, que el servei passi a mans municipals és una mica complicat, però en 
qualsevol cas, nosaltres no estem a favor de la funerària de titularitat municipal. 
Recomano un estudi de l’Associació ESFUNE, que és un estudi públic que tothom 
se’l pot descarregar per internet, que és l’associació més puntera d’aquest tema, 
amb el que es prova, es manifesta, es posa en valor que les ciutats de l’Estat 
espanyol on hi ha més competència, on s’ha liberalitzat de veritat el sector, són on 
els enterraments són més barats. Per tant, sota el nostre punt de vista, no és qüestió 
de municipalitzar un servei, o de, millor dit, exercir-lo de forma directa per part de 
l’ajuntament, sinó que és qüestió de realment complir la normativa comunitària i fer-
la complir, i que realment hi hagi una competència veritable en l’àmbit funerari, i amb 
això aconseguir millors preus.” 

 


